

# Referat

30. januar 2025 17:02

Referat af vores bestyrelsesmøde d. 30. januar 2025 kl. 17:00 i Liflandsgade med Uffe, Bodil, Peter, Nicholas, Kristian.

1. Peter blev valgt som referent
2. Dagsorden godkendt
3. Kort opfølgning

Valggruppe (med opgaverne: plakatbestilling, plakatoopsætning samt formalia omkring opstilling)  
Uffe har forsøgt at få kontakt til Esben (fra valggruppen). Troels er blevet bedt om at tage kontakt til Esben.

Uffe, Troels og BR-sekretæren sørger for at udarbejde en liste med deadlines.

Marius Enzo har kastet sin energi i ÅU.

KAF - Nicholas

Sidste mandag var der KAF møde, incl de nye aspiranter. Møderne afholdes kun, hvis der er tilstrækkeligt med tilmeldte - det giver større engagement. Mange af kandidaterne har egne mærkesager. Hvis de ligger tæt på nationale 10-punktsliste og fortælling, vil det gøre deres arbejde lettere.

Rollefordelingsseminar KV - Peter

1.marts i Liflandsgade. Peter sørger for indkaldelse og deltagelse. 11-14; Kristian deltager for HB

Der afholdes konstitueringsmøde i den nye bestyrelse samme dag kl. 10.00.

Stillingsopslag til de frivillige stillinger (med opgaverne: Grafik og anden opmærksomhed om vores aktiviteter og begivenheder, samt sparing med kandidater)

Vi har ikke fået nogle ansøgninger. Nicholas ringer til Emil, om der var nogen i kommunikationsgruppen vi kan fiske til opgaven. Nicholas tjekker også med ÅU (en SoMe person findes nok blandt de unge). Kristian hører på LS, om de har nogle kontakter.

Nye bestyrelseskandidater

Uffe har sendt liste til Nicholas. Nicholas tjekker nu sin mail.

Møde i udvalg til koordination med lokaludvalgsmedlemmer planlagt

Uffe vil genoptage arbejdet med netværket af lokaludvalgsmedlemmer. Øvrige bestyrelsesmedlemmer kan deltage *ad hoc*.

Møde i 'Opstilling2025 udvalg'

Der var ikke interesse for dette - vi fortsætter 'inden for vedtægterne'. Gode ideer til kulør og ny politisk kultur er meget velkomne.

Tovholder på valgforbund.

Karoline har møde med SF. Birgitte har kontakt til Ø. Ingen af de to, mener valgforbund er en hastesag.

Vi sammensætter et forhandlingsudvalg med Karoline (spidskandidat), Birgitte (forperson for BR gruppen) samt Nicholas (Bestyrelsen, KAF).

København Liv vil gerne holde workshop med alle kandidater. Bodil giver Hans-Martins kontaktdetaljer til Nicholas.

Pola 6. marts (svar til Jonathan) om planetære grænser. Torsdag d. 6. marts 16-19.

Uffe og evt. Paul vil måske gerne hjælpe, men ikke stå for ansvaret. Uffe har tilbudt at leje maskinhallen. Uffe melder klart tilbage til Jonathan.

Storkredsmødet d. 3. feb.

Det lyder som et vigtigt møde for Nicholas .... - han deltager.

Regionsrådsvalg

Uffe beder Troels række ud til Kasim. Kim Hjerril overvejer at stille op

4. Årsmøde - Storkreds

Vi streamer ikke.

Dirigent (Kristian Johnsen)

Referent (AnneJette)

Poul rapporterer fra Pofø (5min); Kristian fra HB;  
Logistik (Bodil laver frokost, vi mødes kl. 10 og sætter stole op og laver kaffe)

Dagsorden godkendes

[https://docs.google.com/document/d/1VTP07JJxhMQ3SDRDh6upXg1LzKio8RqFFKU8D\\_7pQNk/edit?usp=sharing](https://docs.google.com/document/d/1VTP07JJxhMQ3SDRDh6upXg1LzKio8RqFFKU8D_7pQNk/edit?usp=sharing)

Dagsorden godkendt;

Rapportering fra råd og udvalg lægges under tilslutningsafstemningen til bestyrelsen.

Vedtægtsforslag godkendes

[https://1drv.ms/w/c/d799525d45df62e3/EV7gBZNMv7pGh3ptowJSL3oBEzmmL-Y\\_AbTtQDFMmmcOCQ?e=8NcFOh](https://1drv.ms/w/c/d799525d45df62e3/EV7gBZNMv7pGh3ptowJSL3oBEzmmL-Y_AbTtQDFMmmcOCQ?e=8NcFOh)

Godkendt

Regnskab godkendes

[https://drive.google.com/file/d/1bPxN\\_Ov8EK0bzP5n78YSMzKcRveS16az/view?usp=drive\\_link](https://drive.google.com/file/d/1bPxN_Ov8EK0bzP5n78YSMzKcRveS16az/view?usp=drive_link)

Regnskabet blev IKKE godkendt. Uffe kontakter Peter, hvis regnskabet skal opdateres. Ellers sørger Uffe for fuldt regnskab

#### 5. Årsmøde - Kommuneforening

Vi streamer ikke

Dirigent (Kristian Johnsen), Referent (AnneJette)

Dagsorden godkendes

[https://docs.google.com/document/d/1sl-oD-2J\\_DcbpRqSwJNniSBZ6wRI2kG-WBaG7Qlg8J8/edit?usp=sharing](https://docs.google.com/document/d/1sl-oD-2J_DcbpRqSwJNniSBZ6wRI2kG-WBaG7Qlg8J8/edit?usp=sharing)

Dagsorden godkendt

Vedtægtsforslag godkendes

<https://1drv.ms/w/c/d799525d45df62e3/ETVR5wEZqxFDs3NaAtF9-WkBJiHLx2kajqd5PH1Uu4eWKA?e=zmDdPk>

Vedtægtsændringerne er godkendt. Den blide formulering er en god start.

Regnskab godkendes

[https://drive.google.com/file/d/1hNVlijM01q4XNOei6JNMTINH3GDbbRTau/view?usp=drive\\_link](https://drive.google.com/file/d/1hNVlijM01q4XNOei6JNMTINH3GDbbRTau/view?usp=drive_link)

Regnskabet er IKKE godkendt. Ny version sendes til bestyrelsen til godkendelse på signal

Budget godkendes

[https://docs.google.com/document/d/1wnitR8r\\_A2QISryh-WSiwWMI3D97\\_rBCu\\_STYxZ8CjE/edit?usp=sharing](https://docs.google.com/document/d/1wnitR8r_A2QISryh-WSiwWMI3D97_rBCu_STYxZ8CjE/edit?usp=sharing)

Budgette blev IKK godkendt

Uffe opdaterer budgettet - men i større overskrifter samt med indtægter og udgifter.

#### 6. Frederiksberg - oplæg fra Annedorthe Kring

- Har vi et lokalt budget til KV25 eller hvordan skal valgkamp finansieres?

Vi har ikke budgetteret til det i kommuneforeningen. Der kan være midler i storkredsen. HB har nogle penge, som vi anbefaler I sørger

- Kan det bekræftes at Mette og Kim er valgt som et team? Dvs de begge er spidskandidater, selvom selvfølgelig kun en kan stå øverst på listen, men at de uanset hvem der bliver valgt vil deles om arbejdet i kommunalbestyrelsen

Ja - det var det, de gik til valg på. Det er svært at være klar, da den mulighed ikke findes i vedtægterne.

- Vi vil gerne i kontakt med medlemmerne på Frederiksberg, men har ikke adgang til medlems-lister. Kan dette bevilges eller udleveres?

Uffe meddeler, at som bestyrelsesmedlem, har man adgang til medlemslisterne. De kan ikke udleveres.

Uffe sender dem et svar.

#### 7. Evt

#### 8. Næste møde

18FEB2025 - mødet er elektronisk